

Marco Polo Hotels – Hong Kong “Blooming in Love” Wedding Showcase

Star Vendors and Exclusive Offers

Service 服務	Vendor 商戶	Background 簡介	Exclusive offers 婚嫁展限定優惠
<p><b>Wedding gowns</b> 婚紗</p>	<p>Adore Wedding</p>	<p>Redefining romance for chic, modern brides with innovative designs blending timeless elegance and contemporary style. Our gowns capture the essence of modern romance through luxurious fabrics and intricate details, offering a fresh take on bridal elegance for the stylish brides of today.</p> <p>為時尚的現代新娘重新定義浪漫 · Adore Wedding 專門引入展現出當代新娘風格的婚紗 · 用上高級的物料 · 打造精緻的細節 · 線條簡約而不失恒久耐看。</p>	<p>Free trial for 4 gowns and \$200 discount on same day confirmation</p> <p>免費試 4 件婚紗及即日確認預約減 200 元優惠</p>
<p><b>Wedding gowns</b> 婚紗</p>	<p>Canak Bridal</p>	<p>Hong Kong Designer Bridal Boutique Exclusive In-House and Curated Wedding Gowns &amp; Evening Gowns Hong Kong Wedding Veil Brand</p> <p>香港設計師主理婚紗店 自家設計及搜羅婚紗禮服 香港高清頭紗品牌</p>	<ol style="list-style-type: none"> <li>1. Enjoy 4 Free Dress Fittings with Reservations at the Wedding Fair 婚嫁展當天即場預約試身可享 4 件免費試身</li> <li>2. 25% Off the Total Bill for Immediate Orders After Fitting 試穿後即時落單可獲全單 75 折</li> <li>3. Free A180 Veil with Any Wedding Dress Rental or Purchase 任何婚紗禮服租借或購買 · 贈送一條 A180</li> </ol>

			頭紗
<b>Wedding gowns</b> 婚紗	Journal de Chic	<p>Journal de Chic is renowned for its exceptional bridal couture, where every gown is crafted with unwavering attention to detail. From chic wedding dresses to modernized bridal qipaos, each design effortlessly accentuates the bride's figure while embodying timeless elegance - a hallmark that has made Journal de Chic a favorite among local and international brides, from elite professionals to young trendsetters alike.</p> <p>Journal de Chic 以其出色的婚紗設計而聞名，每一件婚紗都精心打造，細節入微。從時尚的婚紗到現代化的旗袍，每一件設計都能完美襯托新娘的身材，散髮出永恆的優雅。</p> <p>Journal de Chic 是各地新娘的最愛、專業人士到年輕潮人的喜愛品牌。</p>	<p>15% discount on rental packages and HK\$1000 discount on bespoke package</p> <p>凡惠顧租賃服務可獲 85 折優惠，量身訂造服務可獲港幣 1000 折扣</p>
<b>Suit Shop</b> 新郎禮服	MODE Tuxedo	<p>MODE Tuxedo was established in 2006 by Eddie Tam, a model and image director who knows all the prerequisites for a bridegroom's tuxedo in terms of design, material, details, and accessories. MODE Tuxedo provides classy and formal tuxedos for weddings and special occasions with style! MODE Tuxedo's experienced design production team has been honoured to receive the Wedding Award for fifteen consecutive years (2009-2024)</p>	<p>20% off for instant confirmation at Marco Polo on rental &amp; tailor-made services</p> <p>當日即時下訂，租賃或訂造服務可享八折優惠</p>

		<p>for “Best Wedding Suit” on social media platforms.</p> <p>MODE Wedding Tuxedo 由 MODE 形象及設計總監 Eddie Tam，於 2006 年創辦了全港首間新郎形象顧問公司。曾任職模特兒多年及擁有豐富形象顧問經驗的 Eddie，憑著卓越的專業知識和獨到的品味，深知一套精細的高級禮服，在每一項細節如設計、剪裁、選料、甚至每一件配飾，都必須一絲不苟的重要性。其執著和追求至高品味的堅持，就是為了讓每對準新人擁有一個洋溢着低調奢華，但又清新脫俗的完美婚禮，務求獨領眾人目光。</p>	
<p><b>Bridal Bouquet</b> 新娘花球</p>	<p>IRIS1.6c Florist</p>	<p>We creates a fully-customized floral concept for your wedding. We create the perfect wedding decorations and bridal bouquet with seasonal flowers and greeneries completely based on your thoughts. From your initial consultation to the delivery of your flowers on the special day, we'll be there for you.</p> <p>為您實現客製化婚禮概念。使用當季花材創作出完美及符合您需求的婚禮佈置和新娘花球，從您開始諮詢到您大日子當天，至始至終我們都會從旁</p>	<p>Enjoy 10% off Special Discount on Bridal Bouquet and up to 35% off Special Discount on Designated Wedding Decoration Packages</p> <p>新娘花球可享九折及指定婚禮佈置套餐低至六五折優惠</p>

		協助，親手為您送上最完美的花藝。	
<b>Wedding videographer</b> 婚嫁攝影	Journal Book	We offer Premium Wedding Videography Service. Our work is timeless and aesthetically truthful.  我們以記實的手法，用優雅的美學風格，提供滿有情感的婚禮攝錄。	Complimentary drone service (if applicable) or childhood slideshow for weddings before 30 September 2025.  婚期於 2025 年 9 月 30 日或之前，可獲贈航拍服務或成長片段。
<b>Makeup</b> 婚嫁化妝	Joyce W Makeup	Renowned Wedding Makeup Artist 本地著名婚禮化妝師	Guests who confirm the wedding banquet on the wedding fair will receive a 15% discount. Enjoy free makeup trial service within three months before the wedding banquet  當日即時確認婚宴的客人可獲 85 折優惠。婚宴前三個月內可享免費試妝服務
<b>Photographer</b> 婚禮攝影	Leaf Photography.co	Pre-wedding / Wedding day / Overseas pre-wedding  婚紗攝影 / 婚禮攝影 / 海外婚紗攝影	10% discount 9 折優惠
<b>Wedding jewellery</b> 婚嫁首飾	Yes I Do Diamonds	Yes I Do Diamonds is a leading Hong Kong bridal jewellery provider offering wedding bands, diamond jewellery and tailor-made orders with focus on craftsmanship and quality for a lifetime.  Yes I Do Diamonds 專營結婚對戒、日本製婚戒、GIA 證書鑽	<ul style="list-style-type: none"> <li>• 15% off on wedding bands and diamond jewellery 結婚戒指 85 折優惠</li> <li>• Special price on all GIA natural diamonds GIA 證書鑽石優惠價發售</li> <li>• Free personalized preserved flower ring</li> </ul>

		<p>石、求婚戒指及鑽石首飾。香港本地珠寶品牌，香港自設工場，擁有 40 年高級定制珠寶經驗，最多婚戒款式之一，過千個款式，全部以天然鑽石製成，更有互動平台 design your own ring，訂製專屬婚戒，見證愛的承諾。</p>	<p>box with purchase 送手寫人名永生花盒</p> <ul style="list-style-type: none"> <li>• Free engraving on ring and after sales service 送免費刻字及永久售後保養</li> <li>• Free Japan Akoya pearl earrings with purchase at the bridal fair 即場購買加送日本珍珠耳環</li> <li>• \$300 cash coupons for all fair participants 參觀人士均可獲贈 \$300 現金券</li> <li>• Free canvas shopping bag for IG/Facebook followers (while stock lasts) 跟蹤 IG/Facebook 專頁可免費獲贈環保袋乙個 (送完即止)</li> </ul>
<p><b>Decoration</b> 婚禮佈置</p>	<p>MATCH Event Production Ltd</p>	<p>We specialise in beautiful styling and decoration for weddings and events.</p> <p>From elegant to stylish style, we have an extensive hire range to create something magical for your special day. Our services include: Full venue styling and wedding decor, neon signs and light up letters, backdrops, signage, chair cover &amp; sash hire, candy and donuts, and lots of props for hire.</p> <p>我們專注於婚禮和活動的精美造型和裝飾。從優雅到時尚的風格，我們提供多元的選擇，</p>	<p>Decoration Package 10% off 婚禮佈置 9 折優惠</p>

		<p>為您的大日子打造深刻難忘的佈置。將你心目中所想呈現出來。</p>	
<p><b>Celebrant Service</b> 證婚服務</p>	<p>Merry Marry Celebrant 律師 證婚</p>	<p>We provide professional civil celebrant services in Hong Kong, helping couples get legally married in Hong Kong. We are a team of young, energetic, innovative wedding celebrants who are dedicated to providing you with the best wedding experience. Professionally trained in Hong Kong, Australia and the UK, we can officiate wedding ceremonies in Cantonese, English and Mandarin.</p> <p>我們在香港提供律師證婚服務，協助新人註冊成為合法夫妻。我們是一隊年青、有活力、具創新力的婚禮律師顧問團隊，致力為新人提供最好的婚禮體驗。我們婚禮律師顧問團隊都曾接受香港、澳洲、英國等地機構訓練，均受政府委任並可在香港地區按香港《婚姻條例》為新人提供證婚。</p>	<p>10% off for service fees 服務費九折優惠</p>
<p><b>Wedding Planner</b> 婚禮籌劃</p>	<p>Mr. Right Wedding &amp; Event</p>	<p>We are your personalized wedding planner and designer. An experienced event planner who specialized in theme design. We arrange ideal venues, gorgeous decoration to create your one of a kind wedding. I am sure Mr. RIGHT Wedding is your RIGHT choice.</p>	<p>10% off of our wedding planner service</p>

		婚禮界有名婚禮統籌公司，曾為不少星級新人籌備婚禮。	
<b>Decoration</b> 婚禮場地佈置	MyGift Event & Decoration	<p>MyGift Decoration is specialist in design and decoration service, apart from venue decoration, we also cooperated with international's branding hotel, bringing updated and variety information with offer, and provide professional service to every customers.</p> <p>MyGift Decoration 為多間本地知名酒店合作夥伴，擁有全港 95% 婚宴場地佈置經驗。我們由了解新人喜好開始，到平面設計，初稿樣板，款式製作，設計師團隊都一絲不苟，目的當然是要一對新人有一個屬於自己風格的婚禮佈置。</p>	<p>15% discount for any decoration package</p> <p>即場預訂場地佈置項目專享 85 折優惠</p>
<b>Bridal Accessories</b> 婚禮飾物	R.kakalism Studio	<p>R.kakalism Studio provides customized services for handmade wedding accessories such as earrings or headdresses. It is our greatest honor to have our accessories be a part of any of your special days.</p> <p>R.kakalism Studio 主要提供婚禮飾物訂製服務如頭飾耳環等。我們的飾物好榮幸能夠為你的大日子錦上添花。</p>	<p>Wedding Exhibition Exclusive Offer: Enjoy 12% off on any bridal accessories ordered on site</p> <p>婚展限定優惠：現場訂製任何新娘飾物均可享有 88 折</p>
<b>Wedding Perfume</b> 婚禮香氛	SOVOS Aromatherapy & Perfumery	SOVOS's "Perfume Bar" is an interactive wedding favor experience that blends the couple's love story into each personalized fragrance. Guests create their own custom perfume, incorporating elements of the couple's unique meeting and relationship.	<p>Mini Wedding gift - Perfumed Sanitizer Card Spray (Valued \$56)</p> <p>送出 SOVOS 迷你香水消毒噴霧 (價值\$56)</p>

		<p>SOVOS's "Perfume Bar" 是一個互動式的婚禮小禮物體驗，將新人的愛情故事融入每一款個性化的香氛中。賓客可以自行調配專屬的香水，其中包含新人相遇及關係的點點滴滴。</p>	
<p><b>Wedding Emcee</b> 婚宴司儀</p>	<p>Wedding MC Dickson</p>	<p>Wedding MC Dickson ensures the wedding runs smoothly by managing the schedule and transitions between activities. Keeping guests engaged and entertained, allowing the couple to relax and enjoy their special day. Also, MC Dickson would handle the unexpected situations with ease, ensuring an stress-free experience for everyone.</p> <p>2023 年獲得超過 130 對新人預約司儀服務，MC Dickson 利用多年豐富的專業婚宴司儀經驗，為每一對新人度身訂造最合適的流程，將新人於晚宴上的煩惱減到最少，令新郎新娘能夠完全享受其中。</p>	<p>\$300 discount offered for wedding MC Services 婚宴司儀及統籌服務\$300 折扣優惠</p>
<p><b>Live Band</b> 婚嫁表演</p>	<p>Wkend</p>	<p>Wkend is an energetic live band based in Hong Kong, established in 2017 with the aim of providing high-energy wedding and commercial performances. With over 500 shows under our belt, we have the experience and versatility to provide an unforgettable musical experience for any occasion, from indoors to outdoors, cocktail parties to</p>	<p>\$1500 discount \$1500 折扣優惠</p>



		<p>formal banquets.</p> <p>Wkend 是最溫馨搞笑的本地現場樂隊，成立於 2017 年，為大家提供氣氛、互動性婚禮音樂表演。我們至今出席超過 500 場演出，擁有豐富音樂經驗。由室內到室外、雞尾酒會到正式宴會，我們可以為任何場合提供難忘的音樂體驗。</p>	
--	--	--	--